
Protokoll styrelsemöte 20201122 
Närvarande: Kåke Bäckmark, Carin Skoog, Anders Degerman, Bernt Johansson, Allan Halvarsson 

 

1.  Mötet öppnades 

2.  Kåke valdes till ordförande och Carin till sekreterare 

3.  Anders Degerman valdes till justerare 

4.          Ekonomin är god. Föreningen har ca 120 000 kr. (En del av 

det är de pengar som vi sparar ihop till en buffert.) 

5.  Driftsläget för avloppet är ok. Finns inga kommande arbeten 

men vi kommer att behöva en ny anläggningsskötare. Kåke talar 

med valberedningen om detta. 

6.          Vattenverket ok 

7.          Styrelsen beslutade att på stämman föreslå att vi byter 

föreningsform från ekonomisk förening till samfällighetsförening. 

Bernt och Kåke kollar upp detta. 

8.          Styrelsen beslutade att lämna över ärendet med 

automatikskåpet till trafikverket, så får de ordna så vårt skåp 

fungerar igen. 

9.          Arbetsdagen gick bra med många deltagare. En annan övrig 

fråga är att vi behöver en informationsbroschyr som nyinflyttade 

ska få. Anders ska försöka skapa. 

 

10. Mötet avslutades 

 

 

 

Carin Skoog…………………………………….. 

 

 

 

Anders Degerman……………………………………… 

 


